
Ledenvergadering 21-10-2022 

 

Presentielijst getekend en aanwezig: 

1. Arie Doornink 

2. Frank Wensink 

3. Frans Vinkenvleugel 

4. Gregor Baten 

5. Peter Schoppers 

6. Peter Tenk 

7. Richard Klomp 

8. Roland Mijnen 

9. Sjonnie Huls 

10. Frank ter Beest 

11. Erica Baten 

 

- Opening door onze voorzitter Frank Wensink met een minuut stilte voor al onze overleden 

leden. 

- Jeugd mededelingen: Moeilijk om de jeugd aan het stok vissen te krijgen. Gratis deelname, 

gratis vispas, jeugd komt niet bij vereniging voor wedstrijden, voorlichting, en hulp.  

- Scholen werken niet mee, na aanvraag ouders en uitleg komt geen verdere reactie.  

- Vismeester: Cursus is hiervoor beschikbaar, vacature voor extra vismeester staat open als 

iemand hiervoor belangstelling heeft. 

- Andere verenigingen en federatie benaderen hoe zij omgaan met jeugd.  

 

- Jaarverslag 2019 t/m 2021 word voorgedragen door Arie. Ivm Corona zijn er niet veel 

wedstrijden gevist en zijn er minder uitgaven geweest en meer inkomsten over gebleven. De 

vereniging boert goed. 

 

- Kaskommissie word nagekeken en goedgekeurd. Richard Klomp, Peter Tenk en Gregor Baten 

zijn voor de volgende kascommissie beschikbaar. 

 

- 24 Augustus is er navraag gedaan vanwege het lopende onderzoek van het Blauwe Meer. 6 

September is er een interim project leider aangesteld Rik Gommers. Uitslag van dit lopende 

onderzoek word eind jaar 2022 verwacht. Dit betreft een nieuw en beter bodemonderzoek 

dan de vorige. 

 

- Inkomsten en uitgaven alsmede begroting voor 2023 word door Arie uitgelegd. De 

dagkaarten lopen goed. Federatie of Sportvisserij Nederland misschien vragen voor 

weekkaarten? Inkomsten lopen op, ook door het jaarlijkse aantal groeiende leden. Jubileum 

commissie voor het 75 jarig bestaan in 2025 moet aangesteld worden. Hiervoor word 

gevraagd wie er hierin mee wil denken. 

 

- Clubhuis: Hewin gevraagd en benaderd voor nieuwe invulling en modernisering van ons 

clubhuis. Dit advies heeft geen haast. 

 



- Bardienst: Frank ter beest word toegevoegd aan de lijst voor bardienst 

 

- Ledenaantal: gemiddeld genomen de laatste jaren stijgt ons leden aantal met cirac 60 a 80 

extra leden per jaar. Deze trend is de laatste jaren zichtbaar. 

 

- Functie Blauwe Meer gemeente Aalten: De visie Zwembadontwikkeling 2022-2026 zal dit 

eerste kwartaal bekend zijn. Uitslag van het lopende bodemonderzoek zal ook eind 2022 

afgerond zijn. 

 

- Verhuur Clubhuis: Het verhuur stijgt weer, daardoor weer meer inkomsten. Daarom word de 

prijs voor de verhuur van het clubhuis niet verhoogd omdat inkomsten hierdoor stijgen.  

 

- Berichten wedstrijd commissie: Op 9 december zullen de wedstrijden vastgesteld worden in 

de wedstrijdvergadering voor 2023. Aansluitend is er de prijsuitreiking en een bingo met 

leuke boodschap prijzen van de Jumbo. 

 

- Bestuur aftredend en herkozen zijn Roland Mijnen als bestuurslid en Frank Wensink als 

voorzitter. 

 

- Onderhoud Blauwe meer en Welink bos: Het is moeilijk om vrijwilligers te krijgen die 

meehelpen voor het grote onderhoud. Vandaar de vraag of het misschien beter is om 

hiervoor al vaste datums te gaan plannen zodat iedereen dit op tijd weet. Er zijn geen data 

afgesproken. 

 

- Uitgifte nachtvergunningen circa 20 stuks 

 

- Dagkaarten jaarlijks rond de 40 a 50 stuks 

 

- Er word stilgestaan bij het komend Jubileum van 2025. Dan bestaat H.S.V. De Voorn 75 jaar. 

Ideeën en uitvoering zijn welkom. 

 

- Statutenwijziging 2022 / 2023. Leden zijn opgeroepen om zich kenbaar te maken voor een 

extra ingelaste ledenvergadering. Bij 2/3 e opkomst en stemming worden de staturen 

gewijzigd. Vooraf door het bestuur is bepaald dat wanneer de aanmeldingen niet in deze 

aantallen binnen komen er bij de algemene ledenvergadering die daarop aansluitend plaats 

zal vinden op 21-10-2022 een stemming onder de aanwezige leden zal plaatsvinden voor 

deze statuten wijziging. De aanmeldingen van onze leden zijn ver achter gebleven, daardoor 

is er gestemd op 21-10-2022 om 21:07 uur. Deze stemming voor het wijzigen van de statuten 

zoals deze voorliggen in deze vergadering zijn aangenomen door alle aanwezigen. Het doel 

en wijziging heeft o.a. te maken met veroudering van de oude statuten, veel wijzigingen ten 

opzichte van vroeger zoals incasso, ledenbeheer aangesloten bij Sportvisserij Nederland.  

 

- Ingekomen stukken: Gregor: Klusteam ook 1 x per maand op een vast tijdstip.  En een vaste 

dag: Elke 1e week van de maand op maandags! Ook schoonmaak na elk feestje door Erica 

Baten. 

 

- Plaatjes en bekers voor 9 december word uitgezocht voor de prijsuitreiking.  

 



- Schade na feestjes : Reglement aanpassen om zodoende de schade te kunnen verhalen op de 

huurders. 

 

- Overlast bij feestjes: Eindtijd vaststellen in reglement voor het te huren clubhuis. 5:30 is te 

vaak regelmaat. Dit zorgt voor overlast in de buurt. 

 

- Karper vissers die overlast zorgen in het hoogseizoen: Tijdens zwemseizoen en 

openingstijden zwembad word nog eens de lijnen hoog gehouden zodat de voerboor 

eronder door kan, het aas op de gewenste plek neer kan leggen op het zwemgedeelte. Dit is 

niet de bedoeling en bij betrappen vissers die dit doen zal de vergunning ingenomen worden 

voor een geschorste periode van 6 weken. 

 

- Voerbeperking Blauwe meer. Dit staat al in onze vergunning artikel 7 maximaal 250 gram. Bij 

controles moet naam persoon genoteerd worden om inzichtelijk te krijgen hoe vaak en wie 

hier de veelplegers zijn. 

 

- Rondvraag: 

 

- Frank: Kan er een aanhangwagen met huif aangekocht worden door de vereniging. Akkoord 

voor aanschaf. 

 

- Frans: Mag je vissen in het gat van Merrem? Erica vraagt na wie de eigenaar is van dit water.  

 

- Gregor: is clubhuis open als er een wedstrijd is? Deze vraag werd doorgezet naar de 

wedstrijd vergadering van 9 december, maar is niet ter sprake gekomen op 9 december.  

 

- Einde leden vergadering 22.35. 

 

 


